



EDITORIAL: NEW LIST EDITOR AMELIE OCHS

Dear list members,

We are pleased to welcome our new list editor to the ArtHist.net editorial team: Amelie Ochs.

Amelie Ochs M.A. studied art and visual history, history and humanities at Humboldt-University in Berlin, Université Paris-Sorbonne (Paris IV) and the Technical University of Dresden. Since 2019 she has worked as a research assistant at the University of Bremen in cooperation with Mariann Steegmann Institute. Art & Gender. Her dissertation examines the context of image consumption and display strategies in still life/object photography and display windows at the beginning of the 20th century.

We look forward to our future collaboration!

The editorial board of
ArtHist.net

Sehr geehrte Leserinnen und Leser,

wir möchten Sie gern über Veränderungen innerhalb des Redaktionsteams informieren.

Wir freuen uns, eine neue Listenredakteurin im Team von ArtHist.net begrüßen zu dürfen: Amelie Ochs.

Amelie Ochs M.A., Studium der Kunst- und Bildgeschichte, Geschichte und Humanities an der Humboldt-Universität zu Berlin, der Université Paris-Sorbonne (Paris IV) und der Technischen Universität Dresden. Seit 2019 Wissenschaftliche Mitarbeiterin an der Universität Bremen in Kooperation mit dem Mariann Steegmann Institut. Kunst & Gender. Aktuell Dissertationsprojekt zum Zusammenhang von Bildkonsum und Displaystrategien in fotografischen Objektstillleben und Schaufenstern am Beginn des 20. Jahrhunderts.

Wir freuen uns auf die künftige Zusammenarbeit.
Die ArtHist.net Redaktion

REFERENCE:

EDITORIAL: New list editor Amelie Ochs. In: ArtHist.net, Oct 13, 2020 (accessed Oct 29, 2020), <<https://arthist.net/archive/23715>>.